
RESERVATION KS 200930 

ÄRENDE 8: Motion (S) gällande återskapande av kommunalt bostadsbolag 

Vi reserverar oss mot arbetsutskottets beslut att föreslå kommunstyrelsen att 
motionen ska avslås. 

Sedan LFAB, Lomma Fastighets AB, sålde ut allmännyttans bestånd 2008 har 
minimalt med hyresrätter tillkommit i Lomma kommun. Det som enligt den styrande 
Lommaalliansens doktrin är en uppgift för marknaden, dvs att se till att människor har 
någonstans att bo, har marknaden inte klarat av. Lomma har idag, enligt kommunens 
egen hemsida ett bestånd på hyresrätter på 9%. Detta ska jämföras med rikssnittet 
på 37%.  

För att Lommas yngre medborgare ska ha möjlighet att flytta från föräldrahemmet 
utan att lämna kommunen behövs fler hyresrätter. För att en partner i ett destruktivt 
förhållande eller samboskap ska våga lämna den andre utan att behöva flytta ut från 
kommunen behövs fler hyresrätter. För att en äldre människa som inte orkar med 
att sköta sitt hus och vill flytta behövs fler hyresrätter. Det är oerhört viktigt för en 
kommuns framtid, såväl som för den enskilde medborgarens väl, att det finns en 
balans mellan olika upplåtelseformer. 

Såväl socialnämnden som tekniska nämnden ser de bekymmer som Lomma har 
med avsaknaden av ett kommunalt bostadsbolag. Därför är det oerhört tragiskt och 
bekymmersamt att kommunstyrelsen låter Moderaternas partipiska vina över 
motionen, där pisksnärtens mest smärtsamma och förödande slag slår på Lommas 
medborgare. 
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